
 

 

Til medlemmer af Amtoft Lystbådelaug. 

Efter en vel overstået søsætning ligner havnen en rigtig lystbådehavn, med masser af lystbåde. Og der er i år 
kommet mange nye medlemmer, faktisk så mange at der er 4 både mere end der er bådpladser. Der er dog ingen 
uden en liggeplads. Der er nogen som pænt har meldt ind at de ikke kommer i vandet i år, og så er der nogle H-både 
som tages op efter hver sejlads, og de pladser er midlertidig også stillet til rådighed. 

Der er i den østlige del af yderhavnen banket en stribe pæle, som skal angive en midlertidig sejlrende. Der arbejdes i 
øjeblikket på en løsning vedrørende opgravning af yderhavnen. Det forventes at arbejdet med uddybningen vil være 
løst i løbet af 1 måned. 

Så snart yderhavnen er uddybet, skal der bygges broer, så vi kan få ekstra pælepladser langs den nye øst mole, og i 
første omgang langs ligger pladser på den nye syd mole, specielt til gæstesejlere. 

Bestyrelsen arbejder pt. med en arbejdsplan, så vi kan komme i gang med en forskønnelse af vores havn. 

Bestyrelsen. 

 

 


